

Khalifah Duayj K Alsalem

SAUDI ARABIA
Eastern Region – Qatif - Safwa
Information Contact:
MOBILE:0548538875
k.x.222@hotmail.com

PERSONAL INFORMATION

- Nationality : Saudi.
- Date of birth: 08/08/1979
- Number: 1003746706
- Place of birth: Ras Tanura

EXPERIENCE AND CERTIFICATE

- High School certificate
- I worked for Hitachi as a general services officer and card department coordinator from 10/20/2012 to 10/1/2016
- I worked in the Industrial Energy Center for Training as a government relations official from 10/25/2011 to 10/15/2012
- I worked in Asyad International Company as a government relations representative from 2005 to 2008 and coordinator of the cards department and government relations official from 2008 to 2011
- I worked in Mastoura Company as a government relations representative from 11/10/2003 to 01/10/2004
- I worked in AMNCO as a security guard from 01/10/2001 to 06/17/2003

خليفة دعيج خليفة السالم

المملكة العربية السعودية
المنطقة الشرقية – القطيف – صفوى
معلومات الاتصال:
الجوال: ٠٥٤٨٥٣٨٨٧٥
k.x.222@hotmail.com

المعلومات الشخصية

- الجنسية: سعودي.
- تاريخ الميلاد: ١٣٩٩/٠٩/١٥ هـ
- الرقم: ١٠٠٣٧٤٦٧٠٦
- مكان الميلاد: راس تنورة

الشهادات والخبرات

- شهادة الثانوية العامة
- عملت في شركة هيتاشي بوظيفة ضابط الخدمات العامة ومنسق قسم البطائق من ٢٠١٦/١٠/١ إلى ٢٠١٢/١٠/٢٠
- عملت في شركة مركز الطاقة الصناعية للتدريب بوظيفة مسؤول علاقات حكومية من ٢٠١٢/١٠/١٥ إلى ٢٠١١/١٠/٢٥
- عملت في شركة اسياذ العالمية بوظيفة مندوب علاقات حكومية من ٢٠٠٥ إلى ٢٠٠٨ ومنسق قسم البطائق ومسؤول العلاقات الحكومية من ٢٠٠٨ إلى ٢٠١١
- عملت في شركة مستوره بوظيفة مندوب علاقات حكومية من ٢٠٠٣/١٠/١١ إلى ٢٠٠٤/١٠/١
- عملت في شركة امنكو بوظيفة حارس أمن من ٢٠٠٣/٠٦/١٧ إلى ٢٠٠١/١٠/١